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1. Styret for Tønsberg Automobilklub har i 2018 bestått av: 
   
  Styreleder  Nils Petter Norman 
  Sekretær  Kari Solvang 
  Kasserer  Hans Høivik 
  Styremedlem  Håkon Læret 
  Styremedlem  Henning Thorin 
  Styremedlem  Thomas Langaas 
 
2. Årsregnskap / økonomi 
  
 Årsregnskapet viser for 2018 et overskudd på ca. kr 43.000. 
 (Tønsberg Motorshow gav oss alene et netto overskudd på kr. 39.000). 
 Vi har pr. 31.12. 2018 brukt ca. kr 39.000 i forbindelse med de nye lokalene. 
 Likviditeten er styrket og økonomien i klubben er god. 
 Styret har god styring av budsjett og regnskap. 
 
 
3. Medlemmer 
  

▪ Pr. 31.12.2018 hadde vi 217 medlemmer. Vi har 2 junior- og 1 æresmedlem. 
▪ 24 klubber mottar bladet vårt fritt og vi sender 2 stk. av hver utgave til 

Nasjonalbibliotekets arkiv. 
 

 
4. Styre og medlemsmøter 
  
 I perioden siden forrige årsmøte, har det har vært avholdt: 
 

• 12 styremøter 

• 1 årsmøte / generalforsamling 

• 1 ekstraordinær generalforsamling 

• 7 medlemsmøter 
 

▪ 14. mars: Møtet var på Blårøyk med servering av wienerpølser og info om nytt 
lokale på Vear- 21 tilstede 

▪ 14. april: Ekstraordinær generalforsamling (se pkt. 5) 
▪ 9 mai: 36 medlemmer var med til Dakotaklubben, med foredrag og omvisning 

gitt av Arne Karlsen Nedrelien. 
▪ 14 juni: Sommerfest i nydelig, varmt vær med ca. 45 medlemmer tilstede (pluss 

noen familiemedlemmer). I tillegg kom lokal daglig leder Hans Viggo Dahl-Olsen 
fra forsikringsselskapet If som nå har LMK forsikringen. 

▪ 10 oktober: Åpent møte som ble holdt på Flykaféen med «Historisk bilsport» 
som tema. Det var ca 100 tilstede, og noen kom beklageligvis til låst dør, pga 
brannforskriftene ikke tillot flere inne i lokalene. Meget vellykket arr. 

▪ 14. november: Vi var igjen på Blårøyk og temaet var «Moped og pølser», 20 stk 
deltok. 

▪ 12 desember: Tradisjonelt julebord på Villa Møllebakken med 48 personer 
▪ 8 januar: Vi var inviterte til Møller Bil AS i Tønsberg og daglig leder Marte 

Helleland og salgssjef for VW, Lars Wulff, viste butikk og verksted.  43 stk 
deltok. 



 

 

 
 
 
 
5 Ekstraordinær generalforsamling 
 

 April medlemsmøtet ble avlyst og det ble innkalt til ekstraordinær generalforsamling. 
 Det ble holdt på Blårøyk og det var 51 tilstede 
Klubben hadde imidlertid benyttet seg av at vi hadde fått tilbud om besøk fra 
gen.sekr. i LMK, Stein Chr. Huseby, og kvelden startet med at han fortalte om 
aktuelle saker i LMK og LMK-forsikringsordningen. 
 Deretter var det «nye lokaler» som sto på plakaten.  Det ble informert om at  

 styret etter flere befaringer og undersøkelser hadde fått tilbud om å leie  
 Smiløkka 5B.  Det ble gitt informasjon om bygget og hva som måtte gjøres  
 på dugnad etc. 

Styret bad om avstemning over om medlemmene ville at styret skulle inngå en 
leieavtale med huseier om leie og sette i gang arbeid. 
 
 41 stemte for at vi skal leie Smiløkka 5B fra 01 mai 2019 i 10 år til 2029. 
   1 stemte imot 
   6 stemte blankt 
   3 hadde forlatt møtet 

 
6. Arrangementer 
  
 09 juni var det «Vestfoldtreffet» i Gunnarsbøparken. 120 biler biler og mye 
 mennesker.  Godt kiosksalg.  Dette er et populært arrangement og i år igjen 
 med flott vær. 
 
 01 september ble Slottsfjell løpet arrangert.  Start og mål på Tallak. 
 Svinghjulet hadde tatt på seg det meste når det gjaldt postene og de var  

 fine og annerledes enn vanlig.  Veldig morsomt. 26 startende biler, flere med mer 
enn sjåføren om bord. 

 
7. Andre aktiviteter 
  
 Tirsdagstreffene i mekkelokalet på Blårøyk forsetter som før. 
 Her blir bil og verdens problemer løst over en kopp kaffe eller en flaske   
 mineralvann. 

Vi har Facebook-side og egen hjemmeside (www.tak1924.no), men hjemmesiden 
blir nå flyttet til vårt nye administrasjonssystem «StyreWeb». 

 
8. Nye lokaler 
 
 Dette har vært tema også i år.  Styret var på flere befaringer og jobbet med  
 saken utover våren. 
 Smiløkka 5B ble lokalene som det ekstraordinære årsmøtet i april gikk for. 
 Det er nå gjort mye dugnadsarbeid ute og eier har ryddet inne så det   
 begynner å se meget bra ut. 

Fortsatt står en del igjen, bl.a. må det godkjennes av Tønsberg kommune at vi kan 
holde medlemsmøter her. 



 

 

Det vil ikke gi oss mer plass til biler enn vi har i dag, men siden leien er høyere (kr. 
200 000.- pr år, blir indeksregulert årlig), må vi legge på leieprisene. 

 
9. Året som gikk 
 
 Vi har igjen lagt bak oss et relativt aktivt år.  Det er ca. 1/3 av medlemmene  
 som er aktive og / eller deltar på arrangementer gjennom året. 

Tønsberg Motorshow som vi arrangerte sammen med Tønsberg MC og Corvette 
Club Norway avd. BuTeVe, gikk av stabelen i april. Dette er et stort arrangement 
som krever store ressurser både i planlegging og gjennomføring.  Det gir oss en 
økonomisk gevinst, men arbeidsinnsatsen er også stor. 
Arrangementet samler imidlertid motorinteresserte i Vestfold og er et høydepunkt 
for mange på våren. Ifølge opprinnelig tanke om annethvert år-gjennomføring, vil 
ikke showet bli arrangert i 2019, men alle tre arrangementsklubbene er innstilte på 
å arrangere i 2020.   

 
 
 For styret 
 
 
 _________________________               _______________________ 
 Nils Petter Norman    Kari Solvang 
 styreleder     sekretær 
  


